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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2024-10-01 

Närvarande: Fredrik Bergh, Roland Holm, Håkan Björk, Göran Östman, 
Tommy Lindgren, Madelene Fager, Jonas Lindgren, Nicklas Sandberg 
Magnus Holmberg och Anna Eduards 

•   Föregående protokoll 

• Föregående mötesprotokoll godkändes med ett par revideringar.  

• Styrelsen framför att protokoll ska publeras på hemsidan efter justering 
och godkännande.  
 

• Tidigare frågor 

Inga frågor  

• Ekonomisk rapport 

• Rapport från Roland. 

• Eget kapital 309 500 kr. 

• Förslag till budget kommer att lämnas vid kommande möte.  

• Genomgång av obetalda fakturor och medlemsärenden. 
 

• Kommittérapporter 

 

Hamnen:  

• Upptagning av båtar pågår. Två upptagningstillfällen kvar, 2/10 och 12/10. 

• Investering - Göran har tagit in offerter för en ny telfert till mastern och 
bland annat fått ett förslag på 12 000 kr (2a sortering). Styrelsen tycker 
det är ett bra förslag under förutsättning att det ingår garanti.  

• Rutin för mastning diskuteras. Det finns ett förslag på rutin från Mariefred. 
Göran skickar ut till styrelsen.  

Glipen:  

• Bävernät uppsatta på fler träd.  

• Fortsatt arbete med bryggan. 

• Taket till grillstugan är färdigställd.   

• Glipen stänger för säsongen den 19 oktober.  

 
Segling: Magnus fyll på.  

Miljö:  
 

• Miljöstationen i ladan är iordningställd 

• Det kommer att genomföras en miljörevision under hösten.  

 
      Webbmastergruppen:  

• Fortsatt arbete med att säkerställa att alla medlemmars personnummer 

och försäkringsnummer registreras i Bas enligt ny lagstiftning  
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Ungdom:  

Inget att rapportera.  

• Medlemsärenden 
Inga medlemsärenden.  
 

• Inkomna skrivelser 

Inga inkomna skrivelser  

• Övriga frågor 

• Inträdesavgift. Styrelsen har under en tid diskuterat inträdesavgiften till 
föreningen. För att få fler medlemmar till klubben förslås en sänkning. På 
mötet framförs flera förslag. 2000 kr, 1500kr och differentierad avgift utifrån 
ålder. Efter omröstning är förslaget en sänkning till 1500kr. Förslaget lyfts till 
årsmötet för beslut.  

• Höstmötet den 18 september var välbesökt av medlemmar med ett 
uppskattade reseberättelser.  

• Torgny Martinsson har skänkt en gummibåt. Styrelsen tackar för båten som 
kommer att kunna användas av ungdomskommitteen. 

• KSS deltog på Kungsörsdagen den 31 augusti.  

• Anna Eduard ska undersöka hur Strängnäs segelsällskap arbetat med 
sponsring på Askholmen.  

• Styrelsen diskuterar att införa ett faddersystem för nya medlemmar. 

 

• Nästa möte 

 

4/11 och 3/12 kl.19.00 

• Mötet avslutas 

 

 

Vid protokollet:  Justerare: 

   

   

Madelene Fager   Fredrik Bergh 

 
 


